
Acta Taula Comunitària del 21 de novembre

Hora: 18 – 19.30h

Ubicació: Canòdrom – Ateneu d’Innovació Digital i Democràtica de Barcelona

Assistents:

Esperança: Metgessa de família de CAP Maragall

Judit: Responsable de benestar emocional comunitari del CAP Maragall

Mercè: Tècnica de barri

Emi: AVV Congrés-Indians

Cristina, Judit i Ferran: EspaiCaixa Congrés / Espai de Gent Gran l’Espiga

Núria: Serveis Socials

Jesús: Fundació Via-Guasp

Dani: AFA Ferran i Clua

Pedro: Unió de Botiguers

Isabel: Acció Comunitària

Irma: Casal de Barri Congrés-Indians

Mar: Oficina Tècnica del Canòdrom

Mariona: Can Clariana

Valoració de la Festa Major d’Indians i de la Festa Major de Congrés [ 18:00 - 18:15]

L’Emi comenta que hi ha participat com a voluntària i que ha notat que s’està produint un relleu generacional i que s’ha
fet més programació entre setmana.
La Mercè destaca que aquest relleu ha fet que en algun moment hi haguessin incerteses, però que s’ha solucionat tot bé.
També valora que hi han participat moltes entitats. Destaca també la «Matinal Inclusiva» on alumnes de 5 è o 6è del barri
(elecció del  curs  segons l’escola)  i  entitats  de gent amb discapacitat  van muntar  durant  un matí  una Festa Major
inclusiva que va funcionar molt bé. I que la idea és que aquesta trobada inclusiva es repeteixi i que estigui ubicada, a
nivell de calendari, entre les dues festes majors del barri.

En Dani comenta que ell va assistir a la Festa Major dels Indians, explica que l'ambient era animat i que en va gaudir
molt.

El Pedro parla de la castanyada que van muntar des de la Unió de Botiguers. Va ploure i va començar una mica tard,
però el passatge del terror va funcionar molt bé, així com la coral «A tota veu!» i el parell de concerts que van fer.

Actualització del projecte Cròniques de la Calor [ 18:15 - 18:45]

El dijous 14 de novembre, OpenSystems va presentar al Canòdrom els resultats preliminars del projecte «Cròniques de
la Calor» al Congrés davant de les participants, així com resultats de la percepció de la calor d’altres barris i municipis
de l’Àrea Metropolitana de Barcelona. Així doncs, la trobada va acollir gent del CRAE, del grup de dones del Casal de
Barri Congrés-Indians i una participant de l’Hospitalet. També va assistir-hi la Mercè com a tècnica de districte.
S’acorda que el dijous 20 de març a les 18h es farà una Taula Comunitària especial al Canòdrom, oberta a tota persona
del barri (independentment de si forma part d’una entitat o no) per conèixer els resultats i entre totes fer propostes de
millora per combatre els episodis de calor extrema al barri del Congrés-Indians.

https://comunitat.canodrom.barcelona/assemblies/comunitat/f/1651/meetings/2842


La Marató de TV3 del 2024 [ 18:45 - 19:05]

L’Emi comparteix que se celebrarà el 14 de desembre i hi participaran moltes entitats del barri. Tant l’EspaiCaixa
Congrés com el CAP Maragall pregunten com podrien participar-hi.

Presentació de nous projectes del barri del Congrés-Indians
En Jesús comenta que la Fu  ndació Via-Guasp   ofereix suport a més de 160 persones amb diagnòstic en salut mental de
tot Barcelona, especialment, del districte de Sant Andreu i del barri del Congrés-Indians, atès que estan localitzats al
barri. Presenta el projecte Clau de Pas que fomenta que gent a la que assisteixen sense gaires vincles participi en espais
del barri. Actualment, ja col·laboren amb el Casal de Barri Congrés-Indians.

La Cristina, directora de l’Espai de Gent Gran l’Espiga comenta el nou organigrama del centre (ara hi ha un equip
directiu a part de la junta). La junta s’encarrega més de la programació d’activitats que es fan per a socis i l’equip
directiu  programa activitats  que també estan obertes  a  persones  no sòcies.  És el  cas  de  la  iniciativa  d’orientació
personal  que ens presenta  la  Judit,  orientadora personal  de  l’equipament.  S’ofereix orientació  a  persones en pre-
jubilació o ja jubilades que es troben en un moment de canvi vital (ja sigui perquè es jubilen, han de fer front a una
malaltia, han de conviure amb el dol,...) durant 8 mesos. La iniciativa ja s’ha provat a altres espais, com l’EspaiCaixa de
gent gran de la Sagrada Família, i ja compten amb 300-400 persones ateses. L’atenció que fa la Judit com a orientadora
és personalitzada i no té hores fixes d’atenció. Si la gent hi està interessada pot apropiar-se al centre i demanar hora o
trucar  per  telèfon.  Un  cop  començat  el  procés  d’orientació,  les  sessions  se  celebren  cada  dues  setmanes
(aproximadament) durant un màxim de 8 mesos. D’altra banda, la Cristina presenta un nou projecte que fomenta que la
gent gran guanyi competències en l’ús del telèfon mòbil: cada dijous hi haurà una sòcia del centre que ajudarà a altres
socis/sòcies que tinguin dubtes amb el seu mòbil. Els ajudarà a fer qualsevol acció excepte tràmits bancaris.

Es fa una recollida de contactes.

Propera reunió del Grup Motor:

10 de desembre a les 10.30h al Casal de Barri Congrés-Indians

https://via-guasp.com/ca/fundacio-via-guasp-fvg-atenem-assessorem-acompanyem-persones-trastorn-mental/
https://via-guasp.com/ca/fundacio-via-guasp-fvg-atenem-assessorem-acompanyem-persones-trastorn-mental/
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